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 Beste lezer, 

 

 Na regen komt zonneschijn.  

 En dat mag ook wel na al die regen van de afgelopen tijd.  

 

 Wij worden vrolijk van het voorjaar. 

 En we worden ook  vrolijk van de cover van deze Jacobus.  

 Een cover waarop de kinderburgemeester Isis je lachend  

 aankijkt. In dit nummer vertelt ze je enthousiast over haar 

 functie als kinderburgemeester.  

 

 We hebben gesmuld van de heerlijke ragout van Thea.  

 Ze deelt met plezier haar recept. 

 En we smulden ook van de verhalen van de trotse baasjes  

 van alpaca’s, de naaktcavia en het reuzenkonijn.  

 

 Voor de rubriek Komt Erin hebben we een kijkje mogen  

 nemen in de woning van de familie Leijten. Nieuwe  

 bewoners aan het Grinsel. 

 

 Het is maar een tipje van de sluier…want er is weer van  

 alles te lezen, te ontdekken en te vieren. Dat laatste lees je  

 in onze nieuwe rubriek “Jacobus viert feest...”  

 

 Geniet van het voorjaarsnummer! 

 

   Christel Heijmans 

  Coördinator Jacobus Magazine 

 

  

                              VOORWOORD 

 TIP 
 Bij een nee/nee sticker op de brievenbus wordt de Jacobus niet bezorgd.  

 Met onze speciale nee/nee sticker op de bus ontvangt u wel de Jacobus!  

 

 Deze stickers zijn gratis verkrijgbaar  

 bij de infobalie van de Litserborg. 
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Dungense danser Pim van Boxtel 

trekt volle zalen 
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Op een podium staan met de Toppers, 
Loreen of tijdens het Eurovisie songfesti-
val. Die droom kwam uit voor het Dun-
gense danstalent Pim van Boxtel. “Mijn 
allereerste grote, überhaupt dansop-
dracht, was in een volle Johan Cruijff Are-
na.” 

Momenteel danst de Dungenaar veel in 
Duitse schlagershows en in de show van 
Hans Klok. Dansen werkt nog altijd voor 
Pim verslavend. “Vijf minuten voor elk 
optreden krijg ik zo’n kriebel in mijn buik. 
Ik kan dan niet wachten om het podium 
op te gaan. Ik ben het gelukkigst en zit 
hoog in mijn energie als ik dans”, zegt Pim.  

Moeder Rian 
Breakdancen werd zijn passie tot hij op 
een gegeven moment voor zijn gevoel was 
uitgeleerd. “Toen heeft mijn moeder Rian 
mij meegenomen naar Life Dance. Femke 
van Life Dance belde mij daarna met de 
vraag of ik mee zou willen doen met de 
nieuwe wedstrijdgroep. Na aandringen 
van mijn moeder heb ik dat gedaan.” Hij 
leerde het dansen dankzij Life Dance én 
zijn moeder. Rian overtuigde haar zoon 
om nieuw leven te blazen in zijn danscarri-
ère, én niet voor de laatste keer. “Het luk-
te me niet om aangenomen te worden op 
de dansopleiding in Utrecht. Ik had me al 
ingeschreven voor de Sportacademie toen 
ons mam voorstelde om het te proberen 
bij de dansopleiding in Arnhem.” Pim ver-
zon uit onzekerheid smoesjes om maar 
niet naar Arnhem te gaan. Moederlief 
hielp hem over die drempel te stappen. 
Tegenwoordig zijn de vader Huub en moe-
der Rian zijn grootste fans.  

Toppers 
Via de bekende choreografe Natasja Lam-

mers deed Pim meerdere malen auditie. 
Dat leek geen succes te hebben. Pim gaf 
desondanks niet op. “Ik heb haar onder-
weg naar school gemaild. Daarin stond dat 
ik in het examenjaar van mijn dansoplei-
ding zat en dat ik die jongen was met die 
blauwe broek. En dat het me heel leuk 
leek om voor haar te werken.” Zijn initia-
tief werd beloond, een half uur later kreeg 
hij als antwoord dat hij was aangenomen 
als stagiair bij de Toppers.  

Zijn allereerste opdracht bij de zangforma-
tie met onder andere Gerard Joling, Jan 
Smit en René Froger vergeet hij nooit 
meer. “Mijn allereerste grote, überhaupt 
dansopdracht, was in een volle Johan 
Cruijff Arena.” Het balletje ging zo rollen 
en er gingen deuren voor hem open. Pim 
danste onder meer in The Voice of Hol-
land, The Masked Singer en concerten in 
bijvoorbeeld de Ziggo Dome. “Net voor de 
coronatijd zette ik mezelf op de kaart bij 
meerdere choreografen. Toen de pande-
mie begon, lag de hele entertainmentin-
dustrie plat. Je moet maar net op het goe-
de moment de juiste mensen tegenko-
men.”   

Eurovisie Songfestival 
Voor het Eurovisie Songfestival in 2021 
volgde een zenuwslopende voorbereiding. 
Het op één na best bekeken programma 
ter wereld kon vanwege corona in 2020 
namelijk niet doorgaan. “We hadden het 
jaar erna weer alles opgepakt. In totaal 
waren we een half jaar bezig met de voor-
bereiding. Iedereen wilde het perfecte 
plaatje laten zien, daarom werden er con-
tinu dingen gefinetuned aan de muziek, 
kleding, make-up en acts.” De ervaring 
noemt hij intens en bijzonder. “We oefen-
den de dansen, deden een technische re-

petitie, een camera oefening, repeteerden 
met de artiesten en hadden een generale 
show. De eerste halve finale hebben we 
ook drie keer voor publiek gedaan om te 
kijken hoe het er het beste uit kon zien. 
Uiteindelijk heb ik dus twaalf keer daar op 
het podium gestaan.” 

Voor dansers is er een constante bewijs-
druk. “Soms ben ik teveel bezig met het 
volgende optreden. Mensen in mijn omge-
ving zeggen dan terecht ‘ben eens trots op 
wat je allemaal hebt bereikt en gedaan’.” 

Visitekaartje 
Zijn Instagram pagina staat vol foto’s 
waarin hij poseert. Waarom? “Je lichaam 
is natuurlijk je visitekaartje. Het begint 
altijd met een vleeskeuring, ze willen eerst 
zien hoe je eruit ziet en daarna of je het 
talent hebt. Er komt meer bij kijken dan 
alleen dansen.” Performance is volgens 
Pim het vlak waarin hij zich kan onder-
scheiden. Voorbereiding is net zo belang-
rijk. “Je moet de choreografie van verschil-
lende nummers blijven herhalen. Als ik 
thuis ben dan neem ik die regelmatig 
door. Op een gegeven moment zitten de 
choreo’s in je lichaam.” Het leven van een 
danser is niet voor eeuwig. Het vergt veel 
van het ouder wordende visitekaartje. 
Misschien wordt hij wel dansleraar, dat 
doet hij nu al bij verschillende amateur-
scholen en zijn vroegere opleiding. Tot die 
tijd blijven Pims voetjes van de vloer gaan. 
“De ultieme droom is dat ik ooit mee mag 
op wereldtournee met Lady Gaga. Haar 
shows zijn een paradijs voor een perfecti-
onist, daar klopt alles aan. Maar daarvoor 
moet je in Amerika wonen en alles opge-
ven in Nederland, dat zie ik niet zitten. Nu 
zit ik in mijn topjaren, daar wil ik alles uit-
halen wat er in zit.”  
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Tekst Cis van Pinxteren Foto’s Nancy Verhagen en Pim van Boxtel 
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Wie: Elvera van Mierlo 
Waar: Zeterdonk 11 
Wat: reuzenkonijn Browney 

‘Heel m\n dressoir is al weggeknauwd do-
Browney’denkwerk met je handen” 
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‘Heel m’n dressoir  
is al weggeknauwd door Browney’  
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‘Dieren zijn mijn leven’  
 
Wie: Elvera van Mierlo   
Waar: Zeterdonk 11 
Wat: reuzenkonijn Browney  
 

 

‘Ik heb 13 katten, 3 honden, 10 vogels én een reuzenkonijn. Onze Browney dus. Het is hier een die-
rentuin, want het loopt en vliegt hier allemaal vrij rond. Ik sta er mee op, en ga ermee naar bed. 
Letterlijk.  
 
 
Browney is 3 jaar, weegt 12 kilo en is groter dan mijn kleinste hond. Machtig toch, hoe groot ze zijn!? 
Ik vind reuzenkonijnen geweldig. Een vriendin van me ging er ooit eentje halen, en ik ging mee. Ei-
genlijk uit nieuwsgierigheid, maar toen ik Browney zag was ik meteen verliefd. Hij moest mee! Mijn 
man heeft weinig met dieren, dus ik wist dat ik een week ruzie zou hebben. Maar inmiddels weet ik 
ook dat dat wel overgaat. 
 
 
Browney mengt geweldig met de andere dieren. Het is net Big Brother: zet twaalf typetjes bij elkaar 
en uiteindelijk komt het wel goed. Elke ochtend speelt hij een uur met onze Finn, een kaketoe. Zo 
leuk. Je kunt ze ook prima wat leren. Browney plast en poept bijvoorbeeld in een kattenbak. Hoewel 
hij het soms ook laat lopen, maar dat ruimen we wel weer op. Mijn honden eten Browney’s keutels 
trouwens op. Heel gezond, want die zitten vol vezels.  
 
 
Een nadeel is dat reuzenkonijnen alles kapot knagen. Het zijn echt slopers, net als mijn andere die-
ren, maar daar kies je natuurlijk voor met zo’n beestenbende. M’n dressoir is al weggeknauwd. Dan 
zeg ik tegen Browney: boven mag je alles doen, maar laat de spullen beneden asjeblieft heel! Ja 
hoor, ik praat met mijn dieren. Hele gesprekken. Dieren zijn mijn leven. Ik hou zoveel van ze. Meer 
dan van mensen.  
 
 
Vorig jaar had ik het zwaar. Ik verloor zes katten, een grijze roodstaart, drie konijnen en drie honden. 
Ze waren stuk voor stuk op leeftijd, maar ik draaide helemaal door. En nog steeds huil ik mezelf elke 
avond in slaap. Gelukkig vind ik ook troost bij ze. Elke avond zit ik met Browney op de bank en aai ik 
z’n kopje.’  
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BIJZONDERE HUISDIEREN  

EN HUN DUNGENS BAASJES 

Tekst Anne van den Berg Foto’s Netty van Bijnen 
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“Schilderen is voor mij een bevrijding.  
Het lucht op en geeft uiting” 
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‘Met alpaca’s wandelen  
is voor mij een sociaal uitje’  
 

Wie: Perry van der Aa 
Waar: Kleine Molenstraat 9 
Wat: 5 alpaca’s 
 
 
‘In 2016 timmerde ik een opslagplaats voor hooi 
bij een alpacaboerderij in Liempde. Stond ik daar 
te werken, midden in een weiland met alpaca’s. Al 
gauw kwamen ze een voor een bij me snuffelen. 
Ik wist: deze dieren wil ik ook.  
 
 
Inmiddels heb ik vijf alpaca’s. Shirley, Sheila, Mir-
ley, Jade en Lucky: alle alpaca’s geef ik natuurlijk 
een naam. Elk jaar krijgen we er een of twee klein-
tjes bij. De bevalling van een alpaca blijft bijzon-
der. Als het kopje en de poten eruit hangen, ne-
men de moeder en het jong vaak een pauze. Kan 
rustig een kwartier duren. Ik weet inmiddels dat 
helpen niet nodig is. De dieren moeten gewoon 
even op kracht komen voor het allerlaatste stukje. 
De natuur doet het werk. Wist je dat ze altijd in de 
ochtend geboren worden? Alpaca’s komen name-
lijk oorspronkelijk uit het Andesgebergte in Peru. 
Daar kan het overdag 25 graden worden, maar ’s 
nachts vriest het vaak. Ze komen nat ter wereld, 
maar de moeder likt het jong niet droog, vanwege 
een korte tong. Hun natte vacht moet op de eer-
ste dag van hun leven genoeg zonuren krijgen, 
anders overleven ze niet. Hier in de wei zie je pas-
geboren jonkies ook meteen de zon opzoeken - én 
volgen gedurende de dag. Alsof ze non-stop aan 
het zonnen zijn.  
 
 
Elke week wandel ik met ze. We lopen langs de 
eierboer, over de dijk, de Donksestraat in tot aan 
de Bosscheweg. Dan door het dorp, langs de kerk 
en vaak voorbij Litserborg. Mensen vinden het 
prachtig en stellen allerlei vragen. Leuk vind ik 
dat. Met alpaca’s wandelen is echt een sociaal 
uitje. Eenmaal terug in mijn straat worden ze on-
geduldig en rennen ze voor me uit. Ze weten de 
weg naar huis.  
 
 
In mei worden ze allemaal geschoren. Per alpaca 
levert dat een vuilniszak wol op. Vergeleken met 
schapenwol, is alpacawol vijf keer warmer. 
Liefhebbers kunnen die wol bij mij kopen. Laatst 
breidde een klant een vest voor haar man én 
hondje, van wol van onze bruine alpaca Shirley.’ 
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‘Alpacawol is vijf keer warmer  

dan schapenwol’  
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’Soms smeer ik ‘m in met kokosolie.  

Blijft z’n huidje lekker soepel’ 
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‘Naaktcavia’s zijn gekweekt als proefdieren  
voor de wetenschap’ 
  

Wie: Mariëlle Vissers 
Waar: Litserstraat 69 
Wat: naaktcavia  
 
 

‘Veel mensen scheren hamsters en cavia’s over één kam. Heel onterecht: hamsters leven ’s 
nachts. Dan lig ik in bed. Cavia’s zijn juist overdag actief: veel leuker, vind ik!   
 
 
Mijn liefde voor cavia’s begon in mijn studententijd, in de jaren negentig. Toen ik op kamers 
woonde in Nijmegen gaven huisgenoten mij een cavia cadeau. Geweldig vond ik dat. Elk week-
end sjouwde ik hem in een mandje mee naar huis. Daarna heb ik lang geen cavia’s meer gehad, 
tot de liefde  
een aantal jaren terug weer opbloeide.   
 
 
Mijn eerst naaktcavia nam ik mee uit een caviaopvangcentrum. Ik beloofde hem de aandacht te 
geven die hij nodig had. Die is namelijk anders dan de verzorging van ‘normale’ cavia’s. Zij kun-
nen buitengehouden worden, maar naaktcavia’s niet. Ze hebben het namelijk héél snel koud.  
 
 
De naaktcavia die we nu hebben heet Mannetje en ligt het grootste gedeelte van de dag op een 
warmtekussentje. Ons huis is ook altijd iets warmer dan de meeste andere huizen. Omdat ca-
via’s groepsdieren zijn, heeft Mannetje een harig vriendinnetje: Tuin. Mannetje vindt het heer-
lijk om tegen het  
warme, harige lijfje van Tuin aan te liggen. 
 
 
Naaktcavia’s zijn gekweekt als proefdieren voor de wetenschap, bijvoorbeeld om make-up op 
te testen of andere cosmetica. Eigenlijk is het beter als ze uitsterven, want een cavia zonder 
vacht is heel onnatuurlijk. Daarom vind je in opvangcentra alleen gecastreerde mannetjes, an-
ders blijven ze bestaan. Een naaktcavia uit een nestje? Die kun je beter niet kopen.   
 
 
Vanwege de kwetsbare huid van Mannetje letten we extra op met de zon. Soms verwen ik hem 
en smeer ik ‘m in met kokosolie. Zo blijft z’n huidje  
lekker soepel. Vindt ‘ie vast fijn, want af en toe zie ik wat schilfertjes. Omdat ze meer moeite 
moeten doen om op temperatuur te blijven, verbruiken ze veel energie. En dus eten ze meer. 
Mannetje eet brokjes, hooi én twee keer per dag een bak groenvoer. 
 
 
Veel mensen vinden Mannetje eng. Ik snap het wel, hij is niet moeders  
mooiste. Maar ik vind hem ontzettend aandoenlijk. En wist je dat naakt-cavia’s nieuwsgieriger 
en aanhankelijker zijn dan cavia’s met een vacht?  
Ze hebben echt een ander karakter, minder schuw.’  
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Frans den Otter rijdt motor bij de BMW Motor Tour Club ‘s-

Hertogenbosch. Herberg De Poeling in Den Dungen geldt als 

het clubhuis. Toerend op ronkende motoren trekken hij en zijn 

motorvrienden door het hele land. De teller van deze snorren-

de durfal houdt voorlopig niet op. “Het hoeft wat mij betreft 

niet zo hard, als het maar veilig en gezellig is.” 

Hoe begon de liefde voor de motor? “Bij de Pettelaar was vroe-

ger een straatcircuit. Sindsdien ging ik bijna elk weekend naar 

een race.” Frans vindt de motorsport door de hoge snelheid 

spectaculair en leuk om te kijken. Hij gaat elk jaar naar het grote 

motorevenement de TT in Assen. “Via een route van 200 km 

over kleine landweggetjes rijden we naar Assen. We komen geen 

kilometer op de snelweg. De kleine bochtige weggetjes zijn het 

mooiste om te rijden met de motor.” Zoonlief Koen is ook met 

het virus besmet. Vader en zoon gaan in juni voor de 25e keer 

naar de Nederlandse Grand Prix in Assen. Frans: “Ik heb hem 

een keer van het schoolkamp af gehaald. Hij was doodmoe en 

sliep toen achterop de motor. Samen gaan we deze zomer met 

de motor naar Engeland.” 

Clemie achterop 

Zijn vrouw Clemie spoorde hem aan om zijn motorrijbewijs te 

gaan halen. Zo gezegd, zo gedaan. Na geslaagd te zijn, was de 

eerste motor snel gekocht. Wat maakt het motorrijden tot zijn 

passie? “Je bent ontzettend snel en zit helemaal vrij in de open 

lucht”, zegt Frans. Clemie ging in de eerste jaren mee, achterop 

de motor. Clemie: “Ik doe dat niet meer.” Frans: “Ik heb toen de 

BMW R1200RT voor het extra zitcomfort van de passagier ge-

kocht. Dat vond ze toch geen zodanige verbetering dat ze meer 

meeging. Als er iemand achterop zit die schrik heeft, dan rijdt 

dat niet makkelijk.” Als de lente begint, draait de motorkoorts 

weer op volle toeren. De motor wordt dan uit zijn winterstalling 

gehaald. “Er wordt dan hard gereden na een lange tijd niet te 

rijden. Dan gebeuren vaak de meeste ongelukken.”  

Geluk bij een ongeluk 

De Dungenaar maakte weinig ongelukken zelf mee, behalve die 

ene keer in Duitsland. “Ik lette een klein momentje niet goed op, 

raakte langs de weg, schoot aan de andere kant van de weg in 

de sloot. Toen ik een groot betonblok tegenkwam stopte mijn 

motor, maar ik niet.” Frans lag tien meter verderop in het gras, 

hij hield er bijna niets aan over. “Alleen mijn been lag open en ik 

heb heel veel geluk gehad en hulp. Een Duitser kwam langs met 

zijn auto en stopte. Hij heeft me tot in het ziekenhuis bijgestaan 

en daarna weer naar het hotel gebracht.” De Duitser wist ook 

dat een rentree op de motor niet lang op zich kon wachten. “Hij 

zei ‘Eens een biker, altijd een biker’. Je stapt geheid een keer 

op.” Tegenwoordig heeft hij een F-900 XR BMW-motor waarmee 

hij een veiliger gevoel heeft. Die motor is namelijk lichter, com-

fortabeler en wendbaarder. 
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MIJN PASSIE  
Tekst Cis van Pinxteren Foto’s Netty van Bijnen en familie den Otter 
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‘Eens een biker, altijd een biker’ 



 

 

 Noorse tocht 
Met een aantal leden van de motorclub reden ze vorig 
jaar een toertocht van zeventien dagen in Noorwegen. 
Die reis staat in het geheugen gegrift van de familie. “Dat 
was echt zó mooi. Daar mag je op de snelwegen niet  
harder dan tachtig km en kan je ontspannen rijden. Het 
hoeft wat mij betreft niet zo hard, als het maar gezellig 
is.” Langs fjorden, bossen, bergen en rivieren trok de mo-
torvakantie van 5500 km. Koen reed drie keer op en neer 
de Lysboth op, dat is een berg met 21 haarspeldbochten.  

 

Frans is toercoördinator bij de motorclub. Hij organiseert 
verschillende toertochten voor de leden. Vanaf half april 
is er iedere donderdag een avondrit en tweemaal een 
motorweekend. Daarnaast organiseert de club twee open 
ritten voor alle merken motoren. Dat zijn de Brabantse 
Landschap Rit op 14 april en de Zultrit op 13 oktober. Aan 
die tochten doen zo’n driehonderd motoren mee.  
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Tekst Christel Heijmans Foto’s Netty van Bijnen 

“Ome Driek heeft uiteindelijk 
niet alleen ons leven veranderd,  
maar ook dat van veel meisjes  
in het land waar hij van hield” 

19 

MOOI 

WERK 

Tekst Angela Boselie Foto’s Nancy Verhagen en Hanneke Kusters 



 

 
 

 

Er zijn mensen die door het leven dat ze leiden mensen warm maken voor een bepaalde hobby, muziekstijl of land. En een van 
die mensen was Ome Driek. Niet mijn oom, maar de oom van Hanneke Kusters. En hierna zal zij vertellen wat de liefde die hij 
voor Kenia had, haar uiteindelijk ook naar Kenia heeft gebracht en daar de levens van meisjes heeft veranderd.  
 
“Ome Driek was missionaris in Kenia. Rond het jaar 2000 zijn wij als familie ome Driek gaan bezoeken. En toen is de liefde voor dit 
prachtige land ontstaan. Maar ook de liefde om iets voor dit land te gaan doen. Die liefde werd uiteindelijk een aantal jaren later 
beantwoord toen we in contact kwamen met het project Days for Girls. Een project dat in 2008 is opgestart door Celeste Mergens.  
 
Celeste werkte op dat moment samen met een stichting om een weeshuis in de buitenwijken van Nairobi te helpen. Dit weeshuis 
was door de nasleep van het historisch geweld na de verkiezingen gegroeid van 400 naar 1400 kinderen. Er waren heel veel meisjes 
en Celeste ontdekte dat velen elke maand vanwege de menstruatie een aantal dagen op hun kamer op een stuk karton zaten. Vaak 
zonder eten. Maar dit betekende ook dat de meisjes iedere maand minimaal 1 week school misten. Wegwerppads waren niet de 
oplossing, omdat er geen plek was om ze weg te gooien en er door verkeerde personen misbruik van gemaakt werd. Het idee voor 
een duurzame oplossing was snel gevonden. Een uitwasbare, duurzame pad. 
 
Via mijn zus Helma uit Canada, werden we gewezen op het project Days for Girls. We hebben ons verdiept in dit project en uitein-
delijk ben ik samen met familieleden deze uitwasbare en duurzame pads gaan maken en pakketjes samen gaan stellen. In dit pak-
ketje zitten dan diverse zaken zoals 2 onderbroekjes, 8 uitwasbare pads en 2 gordeltjes waar ze in kunnen, maar ook een zeepje en 
een washandje. Daarnaast ook een kalender waarmee de meisjes hun cyclus kunnen bijhouden. 
 
Inmiddels hebben wij al een aantal reizen naar Kenia gemaakt. Naast pakketjes hebben we ook naaimachines, stof en andere four-
nituren meegenomen om de pads lokaal te maken. Dat heeft er inmiddels in geresulteerd dat het naaiwerk in het Rescue Center 
van Ewaso Kedong vervolg heeft gekregen. Iedere zaterdag komen daar de naaimachines op tafel. Ook zijn we actief in Lemek, 
Abossi en Mulot. Er zijn nu voldoende naaiateliers  zodat wij zelf geen pakketjes meer maken maar daar kopen.  
 
Naast het uitdelen van deze pakketjes is het ook belangrijk om voorlichting te geven. Wat de menstruele periode is, hoe belangrijk 
hygiëne is en dat de pads niet gedeeld moeten worden. Maar ook ouders en jongens worden in deze voorlichting meegenomen. Er 
zijn voorbeelden dat meisjes uitgelachen werden door jongens nadat ze hun periode kregen. Daarnaast onbegrip maar vooral ook 
onwetendheid van ouders.  
 
Bij de volgende reis, begin 2025, willen we de meisjes ook gaan leren hoe ze bijvoorbeeld schortjes en rokjes kunnen gaan maken 
en deze kunnen verkopen. Op deze manier leren we de meisjes om geld te genereren zodat ze nog meer meisjes kunnen helpen. 
We weten dat we een druppel op een gloeiende plaat zijn, maar het geeft ons ontzettend veel voldoening. 
 
Inmiddels is Days for Girls aanwezig in 145 landen en heeft het project 900 afdelingen.  Daarvan zijn er 22 in Kenia. Dit geeft maar 
aan hoe hard dit project nodig is. Dat deze pakketjes die ongeveer 10 euro kosten, de toekomst van zoveel meisjes langzaam kan 
veranderen. Meer educatie, meer begrip, meer kans op een betere toekomst. Misschien nog niet op korte termijn, maar wel voor 
de generatie die na hen komt. 
 
Ome Driek heeft uiteindelijk niet alleen ons leven veranderd, maar ook dat van veel meisjes in het land waar hij van hield. 
 
Zoals gezegd ga ik begin 2025 weer naar Kenia. Samen met mijn zus en nicht. Hiervoor zijn wij donaties aan het ophalen die voor de 
volle 100% naar het project gaan. Met deze donaties gaan wij dan daar pakketjes kopen en uitdelen aan nog meer meisjes. Vier 
jaar (zolang gaat een pakketje mee) dat de gebruikster van het pakketje alle dagen naar school kan gaan, mee kan draaien in het 
dagelijks leven en niet iedere maand een week op karton hoeft te zitten en te wachten tot er iemand eten komt brengen. En dat 
voor 10 euro.” 
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Mocht je meer informatie willen of willen doneren, neem dan contact op met Hanneke via hanneke_ kusters@hotmail.com 
of kijk op www.daysforgirls.org.  
 
Ook verwijst ze graag naar de volgende boeken:   
 
- “The Power of Days” van Celeste Mergens 
- “The Girls in the Wild Fig Tree” van Nice Leng’ete.  
 
Want wat voor velen van ons zo normaal is, is voor zoveel meisjes nog niet normaal. 
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GRENSGEVAL 
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Tekst Jos van Alebeek Foto’s Netty van Bijnen 



 

 
Tekst Cis van Pinxteren Foto’s Netty van Bijnen en Tim Goossens 
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DRIE-DORPEN-PUNT 
De plek en het gebied is me niet geheel onbekend, in mijn korte 
broek met vriendjes hier nog door de velden gestruind. Ook nog 
een tijdje kranten bezorgd in dit buitengebied en op mijn Puch 
snel over de weg naar de PABO. Die nostalgische beelden ver-
dwijnen vlug als ik aanbel. Ik sta voor een modern huis, strakke 
verlichting en tuin, flinke oprit en volgens het naambordje wo-
nen hier: Gert-Jan Wagteveld, Wendy van Erp, Koen, Tim en 
hond Balou. Lachend wordt er opengedaan en meteen de  
opmerking: ‘Volgende keer achterom ja?’ Met een lekkere koffie 
in de hand gaan we vlot van start.  
 
Hoe zijn jullie hier terechtgekomen?  
We zochten vanuit Rosmalen een huis, met een grote schuur, 
vanwege sociaal leven dichtbij Sint-Michielsgestel en een kleine 
tuin. Waarbij alleen die tuin met 4000 m² wat groter is uitgeval-
len dan de bedoeling was. Tevens moest het ziekenhuis (hun 
beider werkplek) snel bereikbaar zijn. Dit huis was destijds  
anderhalf jaar oud en buiten konden we het helemaal naar onze 
zin maken. Enkele kleine aanpassingen op gebied van elektra, 
internet en één muur verven waren voldoende om er vlot in te 
kunnen trekken.  
 
Het is zeker mooi rustig wonen hier?  
Nou dat valt wel mee, onze overbuurman heeft een autobedrijf, 
met veel aan- en afvoer (altijd in goede harmonie trouwens). Een 
eindje verder zit een grote hovenier, met nogal wat vervoersbe-
wegingen en tot slot is dit ook de weg voor alle schooljeugd, 
richting Schijndel. Maar binnen of achter in de tuin, merk je er 
weinig van en is het heerlijk landelijk wonen, met een weids uit-
zicht.  
 
Het grote voordeel is dat je naast landelijk, hier ook heel centraal 
zit, in tien minuten ben je zowel in Den Dungen als in Gestel. 
Schijndel heeft duidelijk minder aantrekkingskracht. Volgens 

Wendy, zijn deze drie dorpen ook gelijkelijk terug te vinden in 
het adressenbestand van de Buurtvereniging van alles 1/3 deel.  
 
Trouwens ook meteen een loftrompet over die buurtvereniging 
’T Woud, als nieuwe bewoner werden ze meteen verwelkomd. 
Ook hebben ze veel laagdrempelige activiteiten en dat draagt 
zeker bij aan het woongenot.  
 
Wat zijn de pluspunten van hier wonen? 
Zoals gezegd de centrale ligging, duurzaam huis, landelijk en 
groot genoeg voor extra kantoor van de zoon. De tuin is achteraf 
toch wel een goede aanvulling op het woonplezier. De buitenbe-
leving wordt met Paaspop helemaal duidelijk. Het festival is op 
fietsafstand, overnachtings- en after party mogelijkheden, kamp-
vuur en indrinken, maken dit voor de zoons met vrienden tot een 
ideale plek.  
 
Het huis staat, wat vroeger de Bleeken genoemd werd. Een nat 
en moerassig gebied met archeologische bestemming. Volgens 
heemkundeman Harrie Maas betekent dat er een archeologische 
verwachtingswaarde op rust. Vlak in de buurt stond daar een 
Heilige Eik, die al voor 1800 bezocht werd door mensen, die ziek 
waren, offers kwamen brengen of om een gunst kwamen bid-
den. Inmiddels is er langs het fietspad door de Heemkunde-
vereniging een klein kapelletje geplaatst om zo die plek in het 
landschap te duiden en te behouden. 
 
Verder hebben ze buiten ook de herplantingsplicht uitgevoerd en 
voldoende inheemse bomen en struiken geplant als compensatie 
voor de bomen, die gerooid waren bij de bouw, door de vorige 
bewoners.  
 
Het is duidelijk, hier wonen gelukkige mensen, ook zonder bord-
je Home Sweet Home.  
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”Heerlijk landelijk wonen 

met een weids uitzicht” 
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MIJN VERZAMELING 

Tekst Angela Boselie Foto’s Nancy Verhagen 
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MAG IK AANSCHUIVEN? 
Tekst Heleen Korthals Foto’s Nancy Verhagen 

“Oma, zorg je  
dat je het recept  
van jouw ragout  

opschrijft?” 
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De kleinkinderen van Thea van Rosmalen eten 
graag bij hun oma mee. In haar huis aan Het 
Woud ontvangt zij met grote regelmaat mee-
eters en ze staat bij haar kinderen, kleinkinderen 
en familie bekend als de oma die heel goed  
appelmoes, stoofpeertjes, appeltaart of jam 
maakt. Én dus de ragout; een recept, dat volgens 
een kleindochter, niet verloren mag gaan. 
 
Meer dan hartelijk word ik door Thea ontvangen 
met koffie en zelfgebakken appeltaart. Meteen 
begrijp ik wat van tevoren al over deze lieve 
oma, tante en moeder bij ons ter oren was geko-
men. Dit is een gepassioneerde en actieve dame, 
die graag in de keuken staat en die voor vele 
mensen klaar staat. Ik word enorm in de watten 
gelegd. 
 
Van tevoren hebben we afgesproken dat Thea 
graag het recept en verhaal van haar ragout wil 
delen. Wat de ragout van Thea zo bijzonder 
maakt?  
 
Enthousiast vertelt ze dat het begint bij ‘terug 
naar thuis’. Er werd vroeger geen ragout uit een 
blik gehaald, je maakte alles destijds zelf. Thuis 
leerde je hoe je de dingen kon maken en je deed 
het met wat je had. Het is een simpel recept met 
rundvlees en bouillon. Van de ragout zijn allerlei 
varianten te maken en het wordt bijvoorbeeld ook 
gebruikt voor kroketten. Voor haar ragout leerde 
ze van een kok om de bouillon te trekken van een 
ui met schil; dat geeft een mooie bruine en donke-
re kleur. 
 
De ragout is een gerecht dat vooral op speciale 
dagen wordt gegeten. Thea maakt het altijd met 
Kerstmis of voor andere speciale gelegenheden. 
Vroeger was het een luxe om bijvoorbeeld cham-
pignons te gebruiken; dat was een exclusiever 
product. 
 
Terwijl we door kletsen maakt Thea de pasteitjes 
klaar in de oven en wordt de reeds bereidde ra-
gout opgewarmd. Het blijkt een smakelijke en 
warme lunch, waarbij goedlachse en Brabantse 
gezelligheid voorop staan. 

Na ons gesprek ga ik met een goed gevulde maag 
naar huis, én met een tasje met nog een extra 
portie en een potje zelfgemaakte bessencompote. 
Wat een bofkont. 

Mijn advies: maak zelf eens deze ragout van oma 
Thea en laat het je smaken!  
 
Oma Thea heeft het recept opgeschreven en het 
ligt in een envelop in de keukenla. Voor haar klein-
dochter is het mooi vastgelegd. “Ooit ben ik er 
niet meer, maar daar ga ik nu voorlopig nog niet 
vanuit hoor!” Bij deze is het recept ook hier in 
Jacobus nog eens mooi gedocumenteerd. 
 
 

 Het recept van oma Thea’s ragout  

 
 Nodig: 

 125 gram boter 
 Rundvlees, bijvoorbeeld sukadelappen 
 Bloem 
 2 of 3 uien met schil 
 Rundvlees bouillonblokjes 

 
 Bereiding: 

 Zet het vlees op het vuur in koud water en met de uien met 
 schil. Laat het in een paar uur gaar koken. Haal de uien eruit.  
 Je hebt nu een mooie donkere bouillon. 

 Smelt de boter in een wokpan/hapjespan (niet bakken!) en  
 roer er beetje bij beetje bloem bij. Blijf bloem toevoegen,  
 totdat je een bol hebt. 

 Daarna ga je langzaam en al roerend de bouillon toevoegen 
 aan de basis. Je roert goed door, tot het geheel mooi glad is.  
 Dan voeg je het vlees toe en een of meerdere runderbouillon
 blokjes.  
 
 Zo simpel is het! 
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Als we binnenkomen heeft Marjon Maas al een aantal gereedschappen en glasplaatjes klaarliggen om ons  te laten ervaren wat 
haar werk inhoudt. Met een lekkere kop koffie in de hand, vertelt ze terloops, dat ze best wel zenuwachtig is. Workshops en 
presentaties, daar draait ze haar hand niet meer voor om, maar dit is helemaal nieuw. Die zenuwen zijn niet merkbaar als ze 
enthousiast begint te vertellen over haar vak. Stop, is mijn antwoord op haar spraakwaterval, zullen we beginnen bij het begin.  
 
Waarom heb je dit beroep gekozen?  
“ Tijdens mijn opleiding aan Sint Lucas, MBO school voor creatief talent waar ik de schildersopleiding (BEAT) volgde, was glas-in-
lood  een vak wat  je na schooltijd kon volgen. Nu is het een volwaardige richting. Een glazenier heeft alles met glas als vakgebied, 
onder andere; glas in lood, brandschilderen en fusing. 
 
Na mijn studie 23 jaar geleden, begon ik bij FOKA in Nijnsel, hier leerde ik intern alle kneepjes van het vak en ben daar niet meer 
weggegaan. FOKA is de grootste speciaalzaak in Nederland op glasgebied. Het grootste deel van de werkzaamheden bestaat toch 
wel uit opdrachten van particulieren of bedrijven uit heel Nederland en daarbuiten. Deur-fabrikanten, restaurateurs, ontwerpers 
en kunstenaars, die iets speciaals willen op glasgebied. Bovenlichten, kunstwerken in glas, restauratie en dan het liefst uitdagende 
opdrachten. De wensen zijn heel divers, bv. Efteling had 160 identieke raampjes nodig voor hun nieuwe vakantiepark. Maar 
Chateau Meiland daarentegen heeft een uniek werk van FOKA in hun laatste pension hangen. House of Whisky in Oss wilde zes 
panelen over het whisky stoken in hun proeflokaal. Opdrachten zijn behoorlijk prijzig. Een raam in een deur kost al gauw € 500,- 
omdat alles handmatig verwerkt moet worden.  
 
Hobbyisten kunnen hier of in de webshop terecht voor al hun materiaal, workshops en gereedschap. Inmiddels zit ik meer op kan-
toor, maak de offertes en begeleidt projecten, maar spring stiekem nog graag bij in het atelier en workshops.” 

Tekst Jos van Alebeek Foto Netty van Bijnen 

VOOR DE KOST 
Tekst Jos van Alebeek Foto’s Netty van Bijnen en Marjon Maas 
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Van links naar rechts: Gitte Vissers, Elly Broeren , Toine Hamers en onder Wibe van Klaveren en Sharon De Knoop 

 

“Gek op kleuren”  

Waar komt glas in lood vandaan en is het niet een 
beetje ‘ouderwets’? 
“ Heel vroeger konden ze geen grote stukken glas 
maken. Met een loodstrip konden ze kleine stukjes 
samenvoegen tot een groter geheel. De kerken en 
kloosters waren vroeger de opdrachtgevers, die wil-
den van glas ramen met afbeeldingen maken die de 
mensen herkenden uit de Bijbel. De meeste kerkgan-
gers waren analfabeet en op deze manier konden ze 
toch de verhalen ‘lezen’.  In het oude Damianen-
klooster in Rooi zitten nog prachtige gebrandschil-
derde glas-in-loodramen die we hebben gerestau-
reerd. Ook al is het een oud ambacht, het resultaat 
blijft springlevend, er is meer dan genoeg werk aan 
en in de winkel. De computer is tegenwoordig on-
misbaar bij de totstandkoming van een opdracht. Via 
de mail kan alles worden geregeld en op het scherm 
worden aangepast.” 
 
Mag ik zeggen dat je van je hobby je beroep hebt 
gemaakt? 
“ Ik krijg er in ieder geval nog geen genoeg van. Hoe 
langer je met glas werkt hoe verliefder je er op 
wordt”, zegt Marjon met een stralende lach. “ Giste-
ren viel het zonlicht in de winkel door al het gekleur-
de glas naar binnen en dan kan ik daar zo van genie-
ten, een cadeautje. Ik zou heel graag nog eens naar 
Barcelona willen om een paar dagen in de Sagrada 
Familia rond te kijken, daar zit zoveel vakwerk in.”  
 
In haar eigen huis heeft ze ook genoeg kunststukjes 
vóór en ín het raam of deur. Een vakvrouw die voor-
lopig nog niet is uitgekeken op haar werk.  
 
Dankjewel voor dit mooie inkijkje in de wereld van 
glas.  
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Fotoclub Den Dungen is ontstaan door een persoonlijk initiatief 
van Harry van Gestel. Hij deed in 2009 de oproep in 'De Ware 
Jacob'. Daarop meldde Riet School zich aan en zij is nog steeds 
een actief lid en voorzitter.  
 
De Fotoclub bestaat nu uit elf leden, voor het merendeel uit Den 
Dungen. De anderen komen uit omliggende plaatsen. 
 
Het is een zeer hechte (vrienden)groep geworden. Mede daar-
door vindt er voor nieuwe leden een proefperiode van drie 
maanden plaats en een ‘screening’ om te kijken of het wederzijds 
klikt. 

Eén maal per maand is er een clubavond en daarnaast vindt er 
elke maand een workshop plaats. Iedere maand kiest een lid het 
thema uit, dat twee maanden gebruikt gaat worden. Per lid wor-
den er twee foto’s ingestuurd en gezamenlijk middels een bea-
mer bekeken. Zo’n workshop vindt plaats op een locatie. Recent 
zijn ze naar Amersfoort en naar het dorpje Esch geweest. 

Dit jaar gaat de Fotoclub voor de tweede keer naar Spanje. Daar 
worden ze rondgeleid door de geëmigreerde Dungenaar Henk 
Pijnappels. Iets waar ze erg naar uit kijken. 

Wat er uit springt is over het algemeen toch wel de natuurfoto-
grafie. En dit jaar, 2024, natuurlijk het jubileum jaar van het 15-
jarig bestaan. Gemarkeerd met een expositie op zaterdag 6 en 
zondag 7 april. 
 
De expositie zal worden gehouden in basisschool ‘De Wegwijzer’ 
in Den Dungen. Hiervoor werd een fotowedstrijd uitgeschreven  
 

en kon iedereen één foto insturen. Er zijn maar liefst 81 inzendin-
gen binnengekomen. Daaruit worden drie winnaars gekozen. En 
de 25 mooiste foto’s worden dan tentoongesteld. Buiten deze 
‘plaatjes’ komen er van ieder lid zeven foto’s te hangen. 

Er zal ook nog een gezellige koffiehoek worden ingericht om van 
gedachten te kunnen wisselen met de leden en bezoekers. Dus 
zeer zeker de moeite waard om een kijkje te komen nemen dat 
weekend. De fotoclub is dankbaar, dat ze al vele malen gebruik 
heeft mogen en mag maken van de ruimte in basisschool ‘De 
Wegwijzer’. 
 
Ook zeker de moeite waard is een bezoek aan de website van de 
fotoclub: www.fotoclubdendungen.nl 
 
Wil je in contact komen met de fotoclub?  
Mail dan naar fotoclubdendungen@gmail.com 
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CLUBKE 
Tekst Jeanne Cooijmans Foto Netty van Bijnen 
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KOMT ERIN 
Tekst Heleen Korthals Foto’s Nancy Verhagen en familie Leijten 
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Van de Kruidnagel, naar de Volley, naar de Spurkstraat naar 

Grinsel. Willem en Lieke Leijten zijn, samen met hun kinderen  

Daan (16), Thom (14) en Floor (12), in 10 jaar tijd vier keer ver-

huisd binnen Den Dungen. Helemaal thuis voelen zij zich in hun 

nieuwbouwwoning aan één van de mooiste straten van het 

dorp, waar zij sinds december 2023 wonen. Voor Komt Erin 

mogen we binnenkijken in het gloednieuwe huis van dit gast-

vrije gezin aan Grinsel 82. 

 

Van oorsprong komen Willem en Lieke niet uit Den Dungen, 

maar vanaf het moment dat ze hier kwamen wonen zijn ze  

heel snel ‘ingeburgerd’. De kinderen die naar school gingen, lid 

werden van de voetbalclub, meedoen bij de tennisvereniging; in  

vlot tempo leerden ze heel veel mensen kennen. De Carnavallers 

onder ons zullen Willem kennen als Prins Willem van Oranje, 

Geel en Blauw. Volgens hem een hele eer, om als niet-geboren 

Dungenaar tóch Prins te mogen zijn en te zien hoe hard door 

vele mensen aan dit feest wordt gewerkt. Ook Lieke is geen on-

bekende in Krabberdonk en liet, onder andere, al meerdere ke-

ren haar humorvolle talent zien tijdens Krabberklets. De kids 

zaten alle drie in het Klein College en Thom en Floor waren zelfs 

jeugdadjudant. Een behoorlijk Dungense familie inmiddels dus! 

 

Nieuw aan het Grinsel 

Aan de hoge keukentafel, in het hart van het huis, vertellen Wil-

lem en Lieke waarom ze de stap hebben gemaakt om vanuit hun 

relatief nieuwe huis aan de Volley tóch weer een bijzonder 

bouwproject aan te gaan op het Grinsel.  Een speciale plek, want 

het ligt zo’n beetje op de grens van Den Dungen en Maaskantje. 

 

“Op de eerste plaats vinden wij het gewoon heel erg leuk om 

iets groots te ondernemen. Een nieuw woonavontuur. We heb-

ben op deze plek een grotere tuin, waar meer in mogelijk is. 

Aanvankelijk zijn we ook met twee bestaande huizen bezig ge-

weest, maar toen kregen we de kans om deze grond te kopen. 

Na twijfel over ‘gaan we wéér zo’n heel traject van nieuwbouw 

aan’, zijn we er toch voor gegaan, met alle voordelen die het 

met zich mee brengt. Dat je duurzaam kunt bouwen én dan ook 

nog aan het mooie Grinsel woont.” De twee vertellen dat de 

kronkelende straat, met de prachtige huizen en bomen, van de 

kerk tot het café, altijd al aantrekkingskracht had. De vergunning 

voor de bouw rond krijgen, dat ging niet zonder slag of stoot 

vanwege bestemmingsperikelen. Maar na een onzekere periode 

is de bouw van het huis gestart en heel voorspoedig verlopen. 

 

Laag, speels en mét chillruimte 

“We wilden graag in de landelijke stijl van het Grinsel blijven en 

we wilden bewust anders bouwen dan aan de Volley, omdat we 

niet wilden gaan vergelijken.  We hebben ervoor gekozen om 

het huis samen te stellen vanuit bestaande modelwoningen van 

Groothuisbouw; het is een gecombineerde vorm van prefab en 

traditionele bouw. Het prefab gedeelte ging enorm snel. Binnen 

een week stond daarvan de basis.” 

Willem en Lieke vertellen welke keuzes voor hen belangrijk wa-

ren om vorm te geven aan het huis. Zo hebben ze bewust voor 

laagbouw gekozen, omdat ze dat beter in het straatbeeld vinden 

passen tussen de woningen en woonboerderijen die al in de 

straat te vinden zijn. De kleur van de kozijnen en de gevelstenen 

zijn omgedraaid ten opzichte van het vorige huis, om daarmee 

een wat speelser effect te krijgen; donkere kozijnen en lichte 

stenen. 

 

“Een wens was om een grote woonkeuken te realiseren, we vin-

den het gezellig om met veel mensen aan te kunnen schuiven. 

We kunnen hier met het hele gezin zitten en het blijkt ook de 

meest gebruikte plek in huis. Andere wens was een grote schuur 

in de tuin, waar de kinderen een chill-hok hebben. De jongens 

vonden dat belangrijk. Een plek waar ze lekker kunnen hangen. 

Daarnaast hebben we meer bergingsruimte. We hebben een 

zitgedeelte met televisie, dat we af kunnen sluiten. Een prettige 

werkkamer beneden. Floor wilde heel graag een eigen wastafel. 

En wij hebben voor onszelf een eigen badkamer kunnen realise-

ren. Heel trots zijn we ook op onze stevige, egale mortelvloer 

met spikkeltjes. En we hebben veel aandacht besteed aan de  

akoestiek in huis, door bijvoorbeeld de akoestische wand te ma-

ken en gordijnen op te hangen.” Met enthousiasme delen Wil-

lem en Lieke over al deze elementen waar ze goed over hebben 

nagedacht. 

 

Designkamer  

Naast dat we tijdens ons gesprek worden vergezeld door de 

twee poezen Sproet en Tijger, die zich goed thuis lijken te voe-

len, wandelen ook de drie pubers rond. Dochter Floor schuift 

even aan en vertelt dat zij blij is om in dit huis te wonen en is 

bijzonder trots op haar zelf ingerichte kamer mét haar grootste 

wens, die eigen wastafel. Ze maakte zelf een moodboard met 

ideeën voor de inrichting. “De kamer van Floor is een designka-

mer en is helemaal mooi af”, vertelt Lieke. We mogen er voor 

Jacobus een kijkje nemen, Floor leidt ons rond. Een prachtig uit-

zicht, mooie lichte kamer, gezellige nis waar je in kunt zitten, 

subtiele pasteltinten, een knus opgemaakt bed en inderdaad een 

fantastische wastafel met grote ronde spiegel. We concluderen 

dat deze meidenkamer misschien wel de beste plek van het huis 

is. 

 

Hulp uit de omgeving 

“We zijn veel geholpen door mensen, bouwers, ondernemers uit 

de omgeving”, vertelt Willem, terwijl we een ronde door en om 

het huis maken. Een bijzonder element, tussen de grote hoge hal 

met vide en de woonkamer, is een grote dubbele stalen deur 

met glas. Deze deuren zijn gemaakt door het staalbedrijf van 

Ton van Zandbeek. Maar ook bijvoorbeeld de loodgieter en de 

elektricien kwamen uit de buurt. En op dit moment wordt kei-

hard gewerkt aan de aanleg van de tuin met lokale lui. 
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Uit het fotoalbum 

van...FOTOALBUM VAN 

Nora, Jens, Janne en Tim waren verbaasd toen ik 
vroeg waar de naam Hulkensaus vandaan kwam. Ze 
dachten dat het zo in het kookboek stond vermeld. 
Janne wist te vertellen dat ze het ook wel op kikker-
dril vindt lijken, en dat dus ook een leuke naam 
vindt. Ze willen dit eten wel elke keer bij oma, zo 
lekker vinden ze het.  
 
Bij deze familie komt alles nog uit eigen tuin en niet 
van de winkel. Zo laat in het jaar groeit er natuurlijk 
niets meer, maar daar hebben ze dan weer een diep-
vries voor. We starten met een gele courgettesoep, 
met oma’s soepballen en sliertjes en wat gehakte 
maggiplant. Ziet er mooi uit (het oog wil ook wat) 
maar is ook erg lekker. Daarna komt de Hulkensaus 
met vlindertjes, en heel veel groener wordt het niet 
gemaakt. Oma wil nog wel eens wat andere dinge-
tjes toevoegen (zoals tomaatjes, champignons, pijn-
boompitjes enz.) maar de kinderen hebben deze 
simpele versie het liefst. Om het af te maken had 
oma ook nog komkommer en tomaatjes op tafel 
staan en een lekkere salade. Het toetje was ook de 
moeite waard: Bibberpudding (gelei) van pruimen 
met frambozen, ook uit eigen tuin. Ik denk dat ik 
mijn nieuwe hobby wel gevonden heb ... 
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Slim met regenwater 

Er zijn veel duurzame keuzes gemaakt 

met de bouw van het huis. Het heeft 

een warmtepomp, zonnepanelen en is 

daarmee volledig elektrisch. Maar ook 

het regenwatermanagement is de 

moeite van het benoemen waard! In 

de tuin zijn twee gigantische tanks van 

samen 15.000 liter onder de grond 

gelegd om regenwater op te vangen. 

Dit regenwater wordt gebruikt om de 

tuin mee te besproeien, om de wc’s 

mee door te spoelen en het water 

wordt ook gebruikt voor de wasmachi-

ne. 

“We mogen het hemelwater hier niet 

afwateren op het riool, maar dat moe-

ten we infiltreren op eigen grond. Dat 

kun je doen door bijvoorbeeld een 

vijver te maken of te werken met wa-

terkratten.  Maar wij hebben na wat 

uitzoekwerk gekozen voor dit systeem 

met tanks, waarbij je het water ook 

nog anders gebruikt. Daarmee bespa-

ren we 40 tot 50% van het waterge-

bruik in en om huis.” Ook bij dit uitda-

gende project hebben veel lokale men-

sen geholpen om het te realiseren. 

 

Over 10 jaar 

Wat is het mooi om te zien hoe trots 

en blij dit gezellige gezin is met het 

huis en het wonen in Den Dungen/

Maaskantje.  

Op de vraag of het stel over 10 jaar 

misschien wel weer een nieuw woon-

avontuur aan zal gaan, beginnen ze 

beide te lachen. “Dat we hier oud gaan 

worden, daar gaan we niks meer over 

zeggen. Maar het is wel zo, we kenden 

10 jaar geleden Den Dungen eigenlijk 

niet echt goed. Nu hebben we heel 

bewust weer voor wonen in het dorp 

gekozen, en ook nog eens heel bewust 

voor deze plek in het dorp!  

Voorlopig zijn ze hier helemaal thuis en 

binnenkort prijkt er misschien zelfs ook 

vlag aan een vlaggenmast in de tuin; 

nog een toekomstwens van Willem. 

Genieten van het leven en dat ook 

vieren past heel goed bij deze familie. 
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Tekst Christel Heijmans Foto Nancy Verhagen 

bij Dirk van Uden,  

want dit jaar bestaat zijn makelaarskantoor 15 jaar! 

 

Proficiat met dit jubileum! Hoe ben je begonnen?  
Na mijn studie ben ik direct van start gegaan bij mijn eerste stageadres J.L.S.M. Pernet in Berlicum.  
In het begin van de woningcrisis welke begon in 2008 ben ik op 1 april 2009 vanuit een slaapkamer op de Tuinstraat als zelfstandige 
van start gegaan. Vervolgens mocht ik bij Bakkerij Voermans enkele woningen presenteren in een eigen etalage en inmiddels zijn 
we alweer 10 jaar aan het Maaskantje 47 gevestigd met een volwaardig kantoor. 
 
Heb je een mooie anekdote? 
Voor mij persoonlijk is de verkoop van mijn ouderlijke woning aan de Litserstraat in Den Dungen het meest bijzonder.  
Stel je eens voor dat je je oude kinderslaapkamer binnenloopt, maar dit keer als makelaar met een mogelijke koper.  
 
Waar ben je het meest trots op? 
Ons loyale team, waar ik al jaren mee samenwerk, ieder op zijn/haar expertise, deskundig en enthousiast. 
 
Hoe kijk je naar de toekomst? 
Hopelijk kan ik dit nog vele jaren vol passie doen, op dezelfde locatie met dezelfde mensen dus ik hoop nog vele generaties  
Dungenaren naar een nieuwe woning te begeleiden. Iedere verkoop is weer een bijzonder moment zowel voor verkoper en koper  
en als makelaar.  

 

Heb jij ook iets te vieren? Laat het de redactie weten. En wie weet komt Jacobus op jouw feestje!     
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Toen ie het licht zag, zo in het begin van de lente, was het niet 
meer dan een groene waas. Van dichtbij leken het sprieten, of 
eigenlijk sprietjes. Hij probeerde contact te maken maar ze 
waren erg op zichzelf, leek het. Hij ving wat losse woorden op 
als: ‘lomperik... keihard... weg!’ Na een tijdje liet ie het maar 
zo. Bijna elke morgen snuffelde er een groot harig beest rond. 
Soms kreeg ie wat warme, stinkende druppels op zijn kop. 
Hoewel ze stonken toch voelde het goed, hij leek ervan te 
groeien. Na een scherp fluitsignaal verdween het beest stee-
vast. De dagen en de sprieten werden langer. De zon scheen 
genadeloos op zijn bol. Toen hij echt niets dan stengels zag, 
hoorde hij een vreemd geluid: Woesh- woesh-woesh... En 
opeens zag hij de blauwe lucht weer. Toen hoorde hij ‘O, je 
bent toch uitgekomen. Kom ik help je even.’ En meteen werd 
er een forse, dode tak achter hem geplant. ‘Zo,’ klonk het 
tevreden, ‘dan kan je niks gebeuren.’ Om hem heen lagen de 
hoogmoedige sprieten. Afgemaaid door het mes wat woesh-
woesh-woesh zegt.  
 
De dagen werden korter en vooral natter en kouder. De drie 
blaadjes, waar ie zo zijn best op had gedaan werden eerst geel 
en daarna bruin. Met een venijnige rukwind verdwenen ze 
van zijn iele stammetje. Na een poosje bedekte een zacht, wit 
tapijt hem bijna helemaal. Zodat de koude noordoosten wind 
hem niet kon deren.  
 
Deze cyclus herhaalde zich een aantal keer en 
haast ongemerkt torende hij boven de snobisti-
sche sprieten uit. Hij had nu wel in de gaten dat 
hij anders was dan zij. Voor het mes wat woesh-
woesh-woesh zegt was hij niet bang meer en de 
stinkende druppels van het blaffende beest 
raakte hem enkel aan de voet. De man die het 
mes hanteerde brak de dode tak en zei: ‘Ik denk 
dat je het nu wel alleen kan, net als zij daar.’ Zij? 
dacht onze jonge staak. Was hij niet alleen dan? 
Met moeite begon hij zijn nek uit te strekken en 
een beetje te draaien. Wat schetste zijn verba-
zing: een paar meter verder op stond zijn even-
beeld. Hij probeerde te zwaaien maar het leek 
alsof de wind zijn takken aanstuurde. Contact 
leggen was moeilijk, te moeilijk.  
 
Na nog eens vier zomers voelde hij een vreemde 
sensatie aan het einde van zijn wortelgestel. Hij 
moest er bijna van blozen. Was ze nu aan het 
voetjevrijen? Hij werd er helemaal warm van. 
Spontaan voelde hij zijn knoppen open gaan, 
zijn stuifmeel proefde de vrijheid en stoof weg. 
Hij keek en keek en ja, het gelige goedje kwam 
bij haar knoppen neer, zoals haar gelige goedje 
op zijn knoppen 
dwarrelde. De euforie was groot hij voelde het 
tot in zijn haarwortels. Het leek of zijn bestoven 
knoppen gelijk begonnen te zwellen. De man 
van het mes kwam weer langs en sloeg hem 
goedmoedig op zijn stam. Hij bromde   iets   van:   
‘Gelukkig, het werd ook wel eens tijd hé, oude 

jongen? Na dit compliment groeide hij, letterlijk, van trots. De 
knoppen zwollen op tot mooie groene bollen. Aan het einde 
van de zomer barstten ze open dan raasde de inhoud met 
geweld naar beneden. Gelukkig hadden ze allemaal een harde 
schil zodat hun kostbare binnenste bewaard bleef.  
 
De man kwam met zijn vrouw en later met hun kinderen vaak 
bij hen. Ze raapten dan hun vruchten op en prezen hem en 
haar ervoor. De kinderen werden groot en kwamen minder 
vaak. Het beest veranderde van groot naar klein naar weer 
groot, de stinkende douche bleef echter hetzelfde. Toen op 
een nazomerse dag er een zwarte wagen over de dijk reed 
was iedereen verdrietig, dat voelden hij in elke vezel van zijn 
bestaan. De man kwam nog alleen en ook niet meer zo vaak, 
hij liep met een dode tak.  
 
Er ontstond wat reuring, er werd gebouwd vlak bij zijn wor-
tels. De bouwers waren voorzichtig, de opdracht was dat ze 
hem en haar geen pijn mochten doen. Ze waren te belang-
rijk... Na weer een cyclus van lente-zomer-herfst en winter 
stond er ineens een huis naast hen. Een van de kinderen, de 
jongste, had zijn lief meegebracht. Zij knoopte een touw tus-
sen hem en haar en hing er een stuk doek aan.  
Nu ligt zij er, elke zomer als het werk gedaan is en de zon 
heerlijk schijnt. Ze droomt dan van al de verhalen die ze nog 
moet vertellen.    

EEN BOOM VAN EEN VENT 
Tekst A. Noniem  



 

 

Tekst Merel Vissers Foto Nancy Verhagen 
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Als ik aan kom lopen staat Isis Voetman 
(11) lekker buiten op de inrit met een bal 
te spelen. Maar naast fijn buitenspelen 
houdt ze zich ook met een zeer serieuze 
taak bezig, ze is namelijk onze Kinderbur-
gemeester!  
 
Op sollicitatie bij de burgemeester  
Toen Isis op school een poster zag over 
het worden van Kinderburgemeester 
dacht ze: dit is wat voor mij, ik hou er wel 
van mij met dingen bemoeien! Isis stuurde 
een sollicitatiebrief en mocht op gesprek 
komen bij de burgemeester en wethou-
ders. Tijdens het gesprek werden er vra-
gen gesteld over de sollicitatiebrief. “Dat 
vond ik spannend, maar het ging erg goed 
en uiteindelijk was het heel leuk!” vertelt 
Isis. Ze was door naar de volgende ronde 
en had daarvoor koekjes gebakken en een 
zelfgemaakte ambtsketen omgehangen. In 
de presentatie moest Isis uitleggen wat ze 
allemaal wilde gaan doen als Kinderburge-
meester, Isis wil zich vooral gaan inzetten 
voor natuur en beweging. Bij dit gesprek 
was ook de oud-Kinderburgemeester aan-
wezig.  
“Na afloop werd ik door de burgemeester 
terug naar mijn moeder gebracht, ik dacht 
dat is een goed teken!” zegt Isis. Een tijdje 
later werd ze gebeld en… ze was het ge-
worden!  
 
Licht in de duisternis 
Het project waar Isis zich nu mee bezig-
houdt is het project rondom de verlichting 
bij het nieuwe fietspad langs de Zuid-
Willemsvaart, vanaf de fietsbrug tot en 
met ‘s-Hertogenbosch. “Ze dachten dat 
het licht van de snelweg wel voldoende 
zou zijn maar dat bleek niet zo te zijn, om-
dat de Zuid-Willemsvaart er nog tussen 
ligt”, legt Isis uit. “Er fietsen daar dagelijks 
zo veel kinderen naar school en mensen 
naar hun werk, dat het fijn zou zijn als 
daar verlichting was. Dat is ook veel veili-
ger! Stel dat daar nu iemand het kanaal in 
fietst…dan ziet niemand dat in het donker 
en kan ook niemand helpen!” Eerst is dit 
bij de gemeente Sint-Michielsgestel aan-
gekaart, maar die gaf aan er in eerste in-
stantie niets aan te kunnen doen, omdat 
dit stukje ook voor de helft bij  
‘s-Hertogenbosch hoort. Het aanleggen 
van straatverlichting hier is daarom een 
taak van zowel de gemeente Sint-
Michielsgestel als de gemeente  
‘s-Hertogenbosch. De gemeentegrens ligt 
precies halverwege het fietspad. In eerste 

instantie werd Isis doorgestuurd naar de 
Provincie, want er is een ecologische ver-
bindingszone; het moet er donker blijven 
vanwege de dieren die er leven, om hun 
natuurlijke leefomgeving zoveel mogelijk 
in stand te houden. Maar Isis geeft niet 
zomaar op. “Ik kijk vaak naar Freek Vonk 
die gebruikt lampjes met een kleur, die de 
dieren zelf niet kunnen zien, om ze te kun-
nen bekijken. Als we die dan eens langs 
het fietspad zouden plaatsen? De dieren 
zien dat dan niet, maar wij mensen kun-
nen daar veilig fietsen mét verlichting!” 
Inmiddels heeft Isis contact met de wet-
houders van beide gemeenten. Door veel 
handtekeningen te verzamelen wil ze  
laten zien dat er veel inwoners zijn die dit 
belangrijk vinden. Vind jij dit ook belang-
rijk? Zet dan je handtekening! De petitie 
kun je vinden op www.petities.com. 
 
Bezig bijtje  
Als Kinderburgemeester ben je bij een 
hoop activiteiten aanwezig. Isis is onder 
andere aanwezig geweest bij de Sinter-
klaas intocht, ging naar de meneer in Den 
Dungen die 100 jaar was geworden, ze 
heeft een vlog gemaakt bij de speelgoed-
bank om te laten zien hoe cool dat is, ze 
was bij de herdenking van de Tweede We-
reldoorlog in Sint-Michielsgestel, ze heeft 
bloemen uitgereikt aan onder andere 
kampioen veldrijden Fem van Empel en is 
wezen lunchen bij Hugo de Jonge! “Dat 
was wel leuk, want ik mocht eerder weg 
van school en ze vroegen of ik samen ging 
met mijn moeder. Ik zei nee, met mijn 
secretaresse!”. De secretaresse van Isis 
begeleidt haar tijdens haar ambtstermijn. 
Zij stuurt berichtjes met activiteiten waar 
Isis bij aanwezig kan zijn.  
 
Dansende wereldreiziger  
Maar buiten al deze serieuze zaken is Isis 
natuurlijk ook gewoon lekker kind. Wie is 
Isis nou eigenlijk? Ze zit op twee sporten, 
ze doet moderne dans in Berlicum en bal-
let in Den Bosch. Ze woont met haar ou-
ders en twee broertjes, Jesper en Tobias, 
in de nieuwe wijk  Jacobskamp. Ze houdt 
van dansen, zingen en schilderen en haar 
lievelingskleur is geel. Nu zit ze nog op 
basisschool de Kleine Beer in Berlicum 
maar ze heeft zich net ingeschreven voor 
Gymnasium Beekvliet. 
Wat bijzonder is, is dat Isis is geboren in 
Zuid-Afrika! Daarnaast heeft ze in Honga-
rije en Engeland gewoond. Vanuit Londen 
is ze in de coronatijd naar Nederland ver-

huisd. “We woonden in het buitenland 
door het werk van papa, bij KLM”, vertelt 
Isis. Eerst woonden ze in ‘s-Hertogenbosch 
en daarna zijn ze naar Den Dungen geko-
men. “Als ik op mezelf ga wonen zou ik 
denk ik wel weer naar het buitenland wil-
len.” zegt Isis. Op de vraag naar welk land 
dan, komen verschillende opties. “Mijn 
top 3 is Frankrijk, Spanje en Engeland! 
Frankrijk om te skiën, Spanje voor de zon 
en in Engeland zou ik het liefst in de coun-
tryside willen wonen…niet in de stad.” Het 
gezin gaat op skivakantie in Frankrijk, 
“vanuit daar kun je naar Italië skiën!” ver-
telt Isis enthousiast. Deze zomer gaan ze 
ook nog kamperen in Spanje. Isis geniet 
erg van nieuwe dingen ontdekken. In zo’n 
klein dorpje als Den Dungen vindt ze het 
bijvoorbeeld erg leuk om naar de Jumbo 
te kunnen fietsen om een boodschapje te 
doen. Ze heeft hier ook carnaval ontdekt. 
“Volgend jaar wil ik naar de Scratch, dat is 
echt een cool feestje en hier om de hoek!” 
zegt ze.  
 
Door het wonen op verschillende plekken 
kent ze ook veel verschillende mensen en 
culturen. Dat vindt Isis dan ook belangrijk, 
dat de gemeente er is voor iedereen. Bij 
haar eerste speech als Kinderburgemees-
ter maakte ze ook een gebaar met haar 
arm voor zich uitgestrekt, in een beweging 
van links naar rechts, als in ‘iedereen’. 
“Dat ik een gebaar gebruik komt ook om-
dat ik een tante, oom en nichtje heb die 
doof zijn. Daarmee wil ik laten zien dat de 
gemeente écht voor iedereen is, ongeacht 
huidskleur, beperking, of wat dan ook”.  
 
Later wil Isis graag werken in het zieken-
huis, ze wil wat betekenen in de ontwikke-
ling van nieuwe medicijnen. Op school 
heeft ze een spreekbeurt gegeven over 
het hart, hiervoor heeft ze een 10 gekre-
gen! Een neefje van Isis heeft een hartope-
ratie gehad en dit verhaal had ze ook mee-
genomen in de spreekbeurt.  
 
Isis is nu één schooljaar Kinderburgemees-
ter. Hierna geeft ze haar ambtsketen door 
aan de volgende Kinderburgemeester. 
Maar...zo ver is het nog niet!  
 
Ben je nieuwsgierig geworden?  
Je kunt haar volgen op Instagram: 
@kinderburgemeestersmg  
Wil je wat met Isis bespreken of wat aan 
haar vragen, mail dan naar kinderburge-
meester@sint-michielsgestel.nl 

DE KINDERBURGEMEESTER 
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EEN GREEP UIT DE ACTIVITEITEN  

in Den Dungen & Maaskantje  

BRADERIE MAASKANTJE 

Maaskantje 

Zondag 9 juni  10-18u  

MINI-FESTIVAL  

DEN DUNGEN DOBBERT 
Meerse Plas 28 juni 19-23u 

MINI-FESTIVAL  

DEN DUNGEN DOBBERT 

Meerse Plas 29 juni 13-23u 

MINI-FESTIVAL  

DEN DUNGEN DOBBERT 
Meerse Plas 30 juni 11-18u  
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DEN DUNGEN HEEFT EEN GRATIS APP!  

Activiteiten automatisch op je telefoon/tablet? 

Download de gratis app Moeke  

voor alle activiteiten en meer! 

 

Stap 1: Download de app SmartCom 

Stap 2: Zoek in de app: Moeke 

Deze app is een initiatief van stichting HELD 

JURK AAN DE DONK 

Litserborg 

14 april 11-15u 

FILMHUIS LITSERBORG 

Litserborg 

24 mei, aanvang 20u    

STIEKEM GESJANST LIVE 

‘t Trefpunt 

14 april 15-18u 

FILMHUIS LITSERBORG 

Litserborg 

19 april, aanvang 20u    

LEKKER LOPE CROSSLOOP 

MC Lidu 

12 mei 

DUNGENS BIERFESTIVAL 

Plein Litserborg 

zaterdag 31 augustus  



 

 

 

  

  

 WORD VRIEND VAN JACOBUS... 

 Help het magazine in zijn voortbestaan en word voor 10 euro vriend van Jacobus.  

 Scan de QR-code voor een donatie aan stichting H.E.L.D. en steun daarmee ook nieuwe initiatieven.  

 

 Gebruik de camera app op je telefoon. Het bedrag is aan te passen.  

 Je kunt ook je donatie overmaken aan Stichting H.E.L.D. via NL 21 RABO 0335 2818 26  

 OF WORD SUIKEROOM OF SUIKERTANTE! 

 Help het magazine in zijn voortbestaan en word voor 50 euro suikeroom of suikertante van Jacobus.  

 Scan de QR-code voor een donatie aan stichting H.E.L.D. en steun daarmee ook nieuwe initiatieven!  

 

 Gebruik de camera app op je telefoon. Het bedrag is aan te passen.  

 Je kunt ook je donatie overmaken aan Stichting H.E.L.D. via NL 21 RABO 0335 2818 26  

47 

 

 

 

 

 

 
 



 

 

 

 


